
Vodstvo novo,
problemi stari

Letošnjo pomlad je potekel mandal organom
Zveze tabornikov občine Ljubljana-Šiška. Precej
dotedanjih funkcionarjev je odšlo na služenje voja-
škega roka. zato so prevzeli povezovalno deto ob-
činske organizacije novi Ijudje, glavnem ženske.

Konferenca je začrtala osnovne usmeritve za delo
v prihodnje. Šišenskataborniška organizacijadeluje
že skoraj dvajset let. V tem času ji je uspelo povezati
enote in njihova sredstva na občinski ravni. Trije ta-
borni centri, ki jih urejajo odredi sami, predstavljajo
poseben zalogaj za mlade navdušence. Kdo bo po-
skrbel za denar, če je tu navdušenje? Kdo bo mate-
rialno pomagal mladim, da bodo usmerjeno sproš-
čali svojo energijo, racionalno izkoriščali prosti
čas...

To so osnovni problemi mladih, ki jih vsi poznamo,
nočemo pa jih vsi razumeti. Morda le tedaj, ko anali-
ziramo mladinsko prestopništvo, porast mladin-
skega kriminala, potepuštva, razgrajanja po cestah,
lokalih...

Tudi ustrezni prostori za mladino so večen pro-
blem, ki ga še nihče ni začel organizirano in kom-
pleksno reševati. Le posamezni zagnanci se »zale-
tavajo« v občinske in sisovske proračune. Več ali
manj uspešno. Da pa se da marsikaj narediti, doka-

•zuje novo mladinsko občinsko vodstvo z mladinskim
domom na Vodnikovi in ZPM naše občine, ki v po-
vezavi z izvršnim svetom uspešno začenjajo urejati
bivališča za mlade ob morju in na Gorenjskem.

Taborniki so se najprej lotili urejanja tabornih pro-
storov. Sanitarne inšpekcije zahtevajo nemogoče,
Če pomislimo na taborniške žepe. Toplo vodo v
gozdu ob sanitarijah! Česa takega živ tabornik še ni
doživel. Kaže pa, da so zahteve sodobnega časa
neizprosne in se bodo morali tudi t. i. klasični tabor-
niki navaditi na novo civilizacijo. Ta pa vedno stane.

Prostori za sestajanje otrok so vedno problem.
šolska vodstva načelno sicer soglašajo z delova-
njem dmštev v šolskih prostorih, težave pa so s čiš-
čenjem sobic, saj imajo tudi čistilke in hišniki svoje
delovne obveznosti in jih menda nihče ne plačuje za
nadure v poznih večernih urah, ko se večina sestarv
kov konča. Torej preostane vsem društvom le to, da
si čimprej poiščejo lastne prostore, odkoder jih nihče
ne preganja ali jih celo poskuša seliti iz enega v drug
prostor itd. Tabornikl so si pomagali na razne nači-
ne. Spodnja Šiška bo kmalu dobila taborniški (ure-
jen!) dom na Aljaževi 7 kot nadomestilo za porušeno
zgradbo na nekdanji Gasilski 17 a, kjer sedaj stoji
prizidek Osnovne šole Zvonka Runka. V Dravljah
načrtujejo klubovci odreda Rožnik že septembra
letos novo organizacijo, saj je samo na Brilejevi ulici
prek 1500 mladih, kinimajo kam. V baraki je dovolj
prostora za vse družbene organizacije, za delo mla-
dih. Le še prostore je treba opremiti in zagotoviti
obratna sredstva za sprotne dejavnosti.

Občinska zveza je v preteklem letu delala po k o
rnisijah, predsedstvo pa je le še usklajevalo delo
svojih teles. Ta praksa se je že pred leti Izkazala

Delegati so najostreje obsojali zapiranje nekaterih
enot v ozke meje, lokalistična gtedanja pri uresniče-
vanju programa organizacije, čeprav takih primerov
ni preveč. Vedno pa obstaja nevarnost, da se razširi-
j°-

Medvoški odred, ki se je uradno šele pred kratkim
registriral, enota pa deluje z manjšimi prekinitvami
prek dvajset let, se je letos izkazal z odlično orgarth
zacijo občinskega mnogoboja in mnogoboja za Ijub-
Ijansko področje.

Taborniki v šmartnem pod šmarno goro so vedno
bolj aktivni in bodo kmalu dohiteli svoje vrstnike.
Šentvičani imajo sicer občasne težave s svojimi pro-
stori; vedno jih hočejo preseliti. Enkrat na podstreš-
je, drugič v klet... Vendar so se izredno izkazali, saj
sicer najmlajši po stažu v organizaciji urejajo taborni
prostor v Ribnem pri Bledu, kjer pa imajo kar preveč
težav, ki jih brez tuje pomoči ne bodo mogli rešiti.

Kebetova ena je najstarejši taborniški center v ob-
čini, kjer se sestajajo tudi starejši taborniki. Kadrov-
ske spremembe obetajo spodbudnejši razvoj enote
tudi v tem delu občine. Taborniki tega odreda pa so
še vedno v vrhu slovenskega taborniškega tekmo-
valnega športa

V litostrojskem Izobraževalnem centru vztrajno
vzgajajo vsako leto nove gojence. Močnataborniška
enota deluje po zaslugi mentorja Oskarja, ki pa žal
nima naslednika. Tudi življenjske in deiovne ra-
zmere tega odreda so specifične in enote zato ne
moremo primerjati s terenskimi ali šolskimi taborni-
škimi društvi. Vseeno pa so taborniki te enote marlji-
vi, vedno navzoči na vseh akcijah, pa še sami jih
večkrat pripravijo.

Spodnja Šiška. Zgornja Šiška, Dravlje, Koseze,
Nove Dravlje... so območja, kjer se je razvil odred s
centrom na Aljaževi 7. Odred je imetnik kipca (legat-
ca, 14-krat je prejel naziv partizanski, letos pa še
srebrno plaketo občine Ljubljana-Šiška. Svojo ak-
tivnost nadaljuje in je v pomoč ostalim enotam v ob-
čini.

S takimi odredi ni težko krmariti občinske tabomi-
ške organizacije, zato so tudi sklepi konference za
bodoče delo kljub težavam spodbudni.


